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Betreft: Schriftelijke vragen Miljoenentekort OGVO Venlo 

Geacht College, 

De OGVO Venlo staat in brand. Dagblad de Limburger kopt: “Miljoenentekort dreigt voor drie
middelbare scholen Venlo: tientallen banen op de tocht”. De drie middelbare scholen in 
Venlo kijken voor 2024 gezamenlijk aan tegen een tekort van 3,5 miljoen euro. De krant 
verslaat dat er door de verantwoordelijke werkgroep van de OGVO wordt gekeken naar 
opties om dit tekort terug te brengen. Enkele opties die genoemd worden, zijn het 
terugbrengen van het aantal lesuren per week, van 30 naar 28. Ook wordt er onderzocht of 
men kan snijden in de kosten van excursies en reizen en worden de kosten van extra 
onderwijsaanbod onderzocht. Ook de toekomst van de drie schoolgebouwen wordt 
benoemd als punt van discussie.

Dit alles baart de fractie van D66 grote zorgen. We vrezen op de korte termijn voor een 
enorme druk op medewerkers en de ongeveer 5500 leerlingen, met als mogelijk gevolg een 
dalende onderwijskwaliteit. Daarnaast staat de continuïteit van het voortgezet onderwijs in 
onze regio hiermee op het spel. Scholieren mogen nooit de dupe worden van een wankel 
en onzeker bestuur.

Diverse wetenschappelijke onderzoeken laten een positief verband zien tussen de genoten 
onderwijstijd en de prestaties van leerlingen. Het terugbrengen van de onderwijstijd aan de 
OGVO scholen zorgt dus voor een achteruitgang in de onderwijskwaliteit. Daarnaast dragen 
extracurriculaire activiteiten, excursies en reizen niet alleen bij aan de kwaliteit van het 
onderwijs, maar ook aan de sociale en mentale ontwikkeling van scholieren. Al deze zaken 
hebben invloed op de kansen die scholieren in onze gemeente krijgen. Het 
onderwijssysteem is bedoeld om kansengelijkheid te verbeteren; in het geval van een slecht 
functionerend voortgezet onderwijs krijgt niet iedereen dezelfde kansen en wordt de 
ongelijkheid groter.

De fractie van D66 is zich ervan bewust dat de verantwoordelijkheid van de bedrijfsvoering 
van de OGVO intern ligt en dat er zeer beperkte gemeentelijke bevoegdheden of 
verantwoordelijkheden zijn; de gemeente is enkel verantwoordelijk voor de huisvesting en 
het leerlingenvervoer. Toch is dit onderwerp té belangrijk: hoewel de OGVO 



verantwoordelijk is en de besluiten neemt, draagt vooral de samenleving de mogelijk 
desastreuze gevolgen van (wan)beleid.

Daarom heeft de fractie van D66 de volgende vragen aan uw college:

1. Hoe reflecteert uw college op de huidige situatie binnen de OGVO?
2. Ziet uw college de huidige situatie binnen de OGVO als een bedreiging van de 

kwaliteit en continuïteit van het onderwijs binnen onze gemeente? Zo nee, waarom 
niet?

3. Ziet het college een eigen rol voor de gemeente in deze slepende kwestie? Indien ja,
wat is die rol dan en is deze actief of vooral faciliterend?

4. Op welke manier gaat uw college de kwaliteit van het voortgezet onderwijs voor de 
ongeveer 5200 leerlingen van de OGVO in onze gemeente garanderen? Welk 
mandaat/welke opties ziet het college om hier op welke manier dan ook op in te 
grijpen/invloed op uit te oefenen?

5. Op welke manier heeft uw college in het verleden samengewerkt met de OGVO in 
het oplossen van de problemen binnen de OGVO? Op welke manier werkt het 
college in het heden samen in het oplossen van deze problemen?

Het ontstaan van een dusdanig miljoenentekort en de voortdurende onrust binnen de OGVO
roept bij D66 Venlo serieuze twijfels op over het functioneren van het gevoerde bestuur van 
de OGVO. Als voorbeeld: in 2018 werd voorgesteld om af te wijken van de CAO om hierdoor
de financiële misère te beperken. Hierover zijn zelfs nog kamervragen gesteld; deze 
maatregel later weer werd ingetrokken.
 

6. Deelt uw college deze twijfels over het gevoerde bestuur van de OGVO?
7. Ziet uw college de mogelijkheid om melding te maken bij de Onderwijsinspectie van 

mogelijk wanbeleid en/of misstanden? Indien ja, overweegt uw college dit?
8. Zijn er andere middelen dan een melding bij de onderwijsinspectie die het college 

zou kunnen inzetten om het wanbeleid c.q. de misstanden (gedeeltelijk) op te 
lossen? Zo ja, wat zijn deze middelen en is het college bereid hier een beroep op te 
doen?

Er wordt volgens de Limburger door de OGVO ook gekeken naar de toekomst van de drie 
schoolgebouwen als bezuinigingspost.

9. Faciliteert uw college de OGVO in het uitvoeren van eventuele evaluaties en 
toekomstscenario’s ten aanzien van de invulling en bezetting van de 
schoolgebouwen in gebruik door de OGVO? Zo ja, op welke manier?

10. Ziet uw college gezien de huidige ontwikkelingen reden om het huidig geldende 
Onderwijshuisvestingsplan in overleg met de OGVO te herzien? Staat het college 
open voor het herzien van deze plannen, indien de OGVO hierom zou verzoeken? 

11. De huidige verordening Voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Venlo 2010 
dateert van 2010. Is deze verordening ten aanzien van de huidige toekomstplannen 
van de OGVO volgens uw college nog up-to-date of is deze aan herziening toe?

Onze fractie roept daarnaast ook de raadscommissie Sociaal van de Venlose gemeenteraad
op om op de zo kortst mogelijke termijn over dit onderwerp in commissie gesprek te gaan, 



standpunten in te nemen ten aanzien van dit onderwerp, en waar nodig en proportioneel 
over te gaan tot actie.

Namens de fractie van D66 Venlo,

Marc Vervuurt
Raadslid D66 Venlo


